
Zápis z valné hromady SRP při OA v České Lípě 
ze dne 21. listopadu 2007 

 
 
Přítomni: viz prezenční listina 
 
Program: 

1. Informace o čerpání příspěvků za minulé období 
2. Návrh rozpočtu na nové období 
3. Návrh a schválení nového člena výboru SRP 
4. Diskuse 
5. Ukončení 

 
 

1. Informace o čerpání příspěvků SRP za období od 1. ledna 2007 do současné doby 
provedl ing. Kuneš, kdy přítomné informoval o příjmech a výdajích SRP. Stav 
k 20. listopadu 2007 je Kč 341 907,45. 

2. Návrh rozpočtu na další období navrhla ing. Pokorná, kdy návrh obsahoval i navýšení 
u některých položek. Po diskusi došlo k odsouhlasení zvýšení položek a návrh jako 
celek byl přijat. Dále byl projednáván a schválen návrh, kdy při zájmu o nahlédnutí do 
účetnictví SRP je do tohoto možno nahlédnout i při nečlenství ve výboru. 

3. Valnou hromadou byl navržen a schválen jako nový člen výboru SRP p. Vencovský 
Ivan. 

4. V diskusi byl projednán návrh p. Žalmanové o schválení stipendia žákům, kteří 
prospěli s vyznamenáním. Návrh byl zamítnut s odůvodněním, že tito studenti 
dostávají věcné dary. Pan Kabrna informoval výbor o školních problémech, které 
v současné době na škole řeší. 

5. Valná hromada byla usnášení schopná. 
 
 
 
Přílohou zápisu je prezenční listina. 
 
 
 
 
Zapsala: Žalmanová Lenka 
    předseda výboru SRP 


